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Jeg arbejder på Firkløverskolen Give, Ikær afdeling, hvor jeg underviser på mellemtrinnet. 

Jeg er medlem af kredsstyrelsen og har i de sidste to år været kasserer. Samtidig er jeg TR, 

så jeg har den daglige berøring med lærerlivet, både når det er svært (sygdom, stress, 

samarbejdsvanskeligheder, etc.) og den del, hvor vi som lærergruppe prøver at gøre vores 

indflydelse gældende. 

 

Hvis jeg bliver genvalgt til kredsstyrelsen, vil jeg arbejde videre med: 

 

Gode rammer for skolen. 

Vejle Lærerkreds skal fortsat arbejde for, at holde lokale politikere fast på deres løfter og 

påvirke deres syn på folkeskolen. Vi kan ikke løse de ressourceproblemer, som vi oplever på 

skolerne. Men der skal både i dialog med politikere, fortsat sættes spotlight på at der 

eksisterer et reelt ressourceproblem, som ikke kan løses ved at frihedsdagsordenen. Hvis 

der skal ske en positiv udvikling i folkeskolen, enten fjernelse af opgaver (mindre uv-tid) eller 

flere lærere i folkeskolen. 

Vejle Lærerkreds skal fastholde vores konstruktive tilgang til samarbejdet med andre 

omkring skolen, men samtidig skal vi fortsat være tydelige, når ressource og politiske 

beslutninger forhindrer ordentlige arbejdsforhold og et ordentlig skoletilbud. 

 

Fastholdelse af lærere i folkeskolen. 

Jeg vil arbejde for at der genetableres ordninger, så man som lærer kan se sig selv i et helt 

og langt arbejdsliv. Dette bør være en naturlig del af diskussionen om rekruttering, ligesom 

at få unge til at søge lærergerningen.  

 

Foreningens økonomi 

Jeg fik efter sidste generalforsamlingen opgaven som kasserer. Dette var egentlig ikke en 

opgave som jeg ønskede, men heldigvis kan man blive grebet af de opgaver, som ikke på 

overfladen fanger ens interesse. Jeg vil gerne fortsætte arbejdet med de politiske 

prioriteringer omkring vores foreningsøkonomi, både i Vejle Lærerkreds og i DLF på 

landsplan.    


